

提防電騙海報及標語 設計比賽

Beware of Phone and SMS Scam
Poster and Slogan Design Competition



截止日期
Closing Date
24/10/2024

比賽主題 Theme

參賽者可選擇以下主題 ① 或 ② 設計一張海報，並為海報創作一句10至20字（不包括標點符號）的標語：
Participants may choose either Theme ① or ② to design a poster, and create a slogan of 10 to 20 words (excluding punctuation marks) for the poster:

主題一 Theme ①

電話詐騙 Telephone Scams



- 如果收到懷疑詐騙電話，應立即掛線，不要理會。
If you receive a suspected scam call, hang up immediately and ignore it.
- 不要向陌生人披露個人資料及轉帳金錢。
Do not disclose personal information and transfer money to strangers.

主題二 Theme ②

短訊詐騙 SMS Scams



- 如果收到懷疑詐騙短訊，切勿回覆，亦不要開啟短訊內的超連結。
If you receive a suspected scam SMS, do not reply or click any hyperlink(s) in the SMS.
- 不要向陌生人披露個人資料及轉帳金錢。
Do not disclose personal information and transfer money to strangers.

比賽目的 Objective


提高學生及家長對電話及短訊詐騙的警覺性。
Raise the alertness of students and parents against phone and SMS scams.

參賽資格 Eligibility

小一至小六學生
Primary 1 to 6 students

獎項 Awards

獎狀及現金券價值
Certificate and gift voucher valued

冠軍
Champion  **HK\$ 1,500**

亞軍
First Runner-up  **HK\$ 1,000**

季軍
Second Runner-up  **HK\$ 800**

優異獎十名
10 Merit Awards **HK\$ 500**

傑出參與學校獎
(遞交最多參賽作品的三間學校)
Outstanding Participating Schools
(Top 3 schools with the largest number of submissions) **HK\$ 1,000**

比賽詳情及參加表格
Competition Details
and Entry Form

